
Protokół Nr XXXIX /17
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 29 maja 2017r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  12:25  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Nieobecni na sesji:
Radna Anna Podbucka i Irena Chrystyna

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXXIX  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa;
2) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku;
3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości;
4)  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości  gruntowej  na  rzecz  Parafii  Rzymsko-
Katolickiej p. w. Podwyższenia Krzyża św. w Ścinawie;
5) zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/250/17 z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie nadania nazwy ulicy 
(Karmelicka);
6) zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/251/17 z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie nadania nazwy ulicy
(Jezuicka);
7) przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.
5. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXXVIII z dnia 27 kwietnia 2017 r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 

Brak uwag.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1. wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.



Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Ad.4.2. zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku.

Dyrektor Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku.

Ad.4.3. wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  Pani  Wiesława  Kalinowska  przedstawiła  projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

Ad.4.4.  wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej na rzecz Parafii Rzymsko-
Katolickiej p. w. Podwyższenia Krzyża św. w Ścinawie.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  Pani  Wiesława  Kalinowska  przedstawiła  projekt
uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję



zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości  gruntowej  na  rzecz  Parafii  Rzymsko-
Katolickiej p. w. Podwyższenia Krzyża św. w Ścinawie.

Ad.4.5. zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/250/17 z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie nadania nazwy
ulicy (Karmelicka).

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  Pani  Wiesława  Kalinowska  przedstawiła  projekt
uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/250/17 z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie nadania
nazwy ulicy (Karmelicka).

Ad.4.6. zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/251/17 z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie nadania nazwy
ulicy (Jezuicka).

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami  Pani  Wiesława  Kalinowska  przedstawiła  projekt
uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zmieniającej uchwały Nr XXXVIII/251/17 z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie nadania
nazwy ulicy (Jezuicka).

Ad. 4.7. przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej Pani  Monika  Żogalska,  Przewodnicząca  Rady  Nominacyjnej
przedstawiła projekt uchwały.

Przedstawiono dwóch kandydatów do Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa oraz odczytano złożone wnioski.

Rada Nominacyjna pozytywnie zaopiniowała powyższe wnioski.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o zgłaszanie członków do komisji skrutacyjnej.

Na członków komisji skrutacyjnej zgłoszono:



Radnego P. Kowalskiego – wyraził zgodę
Radnego E. Sitarskiego – wyraził zgodę 
Radnego J. Szebeszowicza – wyraził zgodę
Rozdano  karty  do  głosowania.  Przewodniczący  komisji  skrutacyjnej  Radny  P.  Kowalski  przedstawił
sposób głosowania. Zebrano do urny karty z oddanymi głosami.

Komisja skrutacyjna policzyła głosy i sporządziła protokół, który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu. Radny P. Kowalski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej.

W wyniku głosowania głosowało 13 radnych, oddano 13 kart do głosowania w tym 13 kart
ważnych. Oddano 9 głosów na Ochotniczą Straż Pożarną w Ścinawie, na Dh Stanisława
Świerżewskiego oddano 4 głosy.

Stwierdzam, że Rada Miejska w Ścinawie przyznała Nagrodę Miasta i Gminy Ścinawa dla Ochotniczej
Straży Pożarnej w Ścinawie.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyznania
Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXXVIII z dnia 27 kwietnia 2017 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXXVIII z dnia 27
kwietnia  2017 r.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Cz. Jastrzębski:
Na jakim etapie są prace związane z odkomarzaniem na terenie Miasta i Gminy Ścinawa ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Od jutra zaczynamy prace związane z odkomarzaniem. Zapytanie zostało złożone dosyć wcześnie więc
do czwartku były oferty w piątek przygotowaliśmy umowę i dzisiaj będzie podpisana a jutro rozpoczną
się prace w terenie. Wszystkie tereny publiczne w mieście i wioski.

W. Jagiełło:
Panie Burmistrzu na łąkach też będzie pryskane ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Łąki należą do Agencji Nieruchomości Rolnej a my nie możemy odkomarzać terenów, które nie należą
do gminy.  Obejmiemy teren tylko  przy porcie  a reszta terenu nie jest  w naszej  gestii.  Ciągi  dróg
publicznych, park, basen to są miejsca gdzie jesteśmy właścicielem podobnie jeżeli chodzi o skwery
i place.

D. Pawłoszyńska:
Chciałabym  dowiedzieć  się  kto  dba  o  place  zabaw  na  wsiach  i  o  teren  wkoło  placów  jeżeli  chodzi
np. o wykaszanie ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W mieście ZGK i na wioskach również ZGK. W Ścinawie mamy również zgłoszenie o złym stanie placów
zabaw i dlatego też mamy wciąż uwagi do Pana Dyrektora w tych jak i innych sprawach. Jeżeli chodzi
o nowe place to są one jeszcze na gwarancji i możemy jeszcze zgłaszać usterki a w związku z terenami
wokół placów to są to tereny gminne ale nie należą do placu zabaw i trzeba się również nimi zająć
w odpowiednich okresach.



J. Szebeszowicz:
1)  Co  w związku  z  drogami  gminnymi,  kiedy  będą  równane  i  proszę  również  o  wykoszenie  pobocza
w Zaborowie na zakręcie przy parku, ponieważ nie ma widoczności ? 
2) Chciałbym spytać kiedy będą posprzątane gałęzie przy pałacu po wycince drzew ?

Ad. 1
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W zeszłym tygodniu podpisaliśmy umowę z firmą a w bieżącym tygodniu mają rozpocząć się prace
w  terenie.  Tymi  pracami  objęte  będą  wsie  w  naszej  gminie  według  zgłoszeń  sołtysów  jak
i  mieszkańców,  którzy  przychodzili  bezpośrednio  do  mnie  jak  również  do  Pani  Kosmali.  Prace  na
drogach gruntowych będą prowadzone również w Ścinawie i  powinny one rozpocząć się już w tym
tygodniu.

To jest droga wojewódzka, zgłosiliśmy telefonicznie w czwartek prosząc o wykoszenie.

J. Szebeszowicz:
Ale oni wykoszą tylko metr od drogi co nie poprawi widoczności a teren przy parku należy do gminy.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dobrze zgłosimy to jutro do Pana Dyrektora ZGK.

Ad. 2
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Proszę Państwa przykro mi słuchać problemów związanych z bieżącym utrzymaniem zgłaszanych przez
Państwa wiem, że to się odbija i na Państwa i na mnie. Spróbujemy coś z tym zrobić, przeprowadzimy
również rozmowę w tej kwestii.

P. Kowalski:
Mam pytanie w związku z drogami powiatowymi,  które  przejęliśmy,  ponieważ nic  nie jest  na nich
robione w kierunku Dąbrowej.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Za chwilę będzie prowadzone drugie koszenie prowadzone przez ZGK i przekażemy Dyrektorowi aby
Dąbrowa nie została ominięta.

M.Ratajczak:
1) Chodzi o przystanek na trasie Lubin – Ścinawa w drodze powrotnej do Ścinawy w Dąbrowej, tam mają
miejsce takie sytuacje,  że strach patrzeć trzeba coś zrobić  aby przystanek ten był  bezpieczniejszy np.
wyznaczenie zatoczki, postawienie znaku. 
2) Czy na stadionie będzie zwiększona ilość miejsc siedzących, czy w przyszłości przewiduje się montaż
dodatkowych krzesełek, ponieważ z tego co wiem jest duże zainteresowanie i  większość nie ma gdzie
siedzieć ?

Ad. 1
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Teren ten należy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych wiemy, że obecnie przystępują do prac nad
projektowaniem tej drogi oraz poszerzeniem.                           

M.Ratajczak:
Panie Burmistrzu tam prawdopodobnie wystarczy tylko przesunąć ten przystanek o parę metrów dalej
żeby można było się zatrzymać,trzeba też postawić znak informujący, że jest tam przystanek.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dobrze zgłosimy ten problem.



Ad. 2
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Proszę Państwa jeżeli chodzi o spełnienie przepisów licencyjnych to są one spełnione nawet do poziomu
trzeciej ligi.  Ilość miejsc siedzących i  tak też tworzyliśmy tą bazę, pozwala grać i  spełniać wymogi
licencyjne Odrze Ścinawa i innym zespołom rozgrywać mecze pucharowe i innego rodzaju do włącznie
trzeciej ligi, czyli powyżej 500 miejsc siedzących. W tej chwili tam jest 630 miejsc siedzących. Ja byłem
ostatnio  na  meczu  Pani  Radna  i  widziałem,  że  są  miejsca  wolne  zauważył  to  również  Prezes
Dolnośląskiego  Związku Piłki  Nożnej  ludzie po prostu opierają się o barierkę i  stoją a miejsc jest
naprawdę  sporo.  Myślę,  że  1/3  tych  miejsc  była  nie  wykorzystana  podczas  tego  meczu  gdzie
naliczyliśmy prawie 800 osób i dlatego na razie nie zamierzamy zwiększać tym bardziej, że spełniamy
o dwie klasy wyżej wymogi licencyjne.

M. Mostowski:
1) Proszę o wykoszenie traw w miejscowości Dziewin przy drodze na wysokości pałacu, ponieważ jest już
bardzo wysoka i znowu pokazał się barzscz jak szybko zareagujemy to może powstrzymamy jego rozwój.
2) Chciałbym poruszyć jeszcze kwestię śmieci nad starorzeczem, ponieważ jest tam postawiony tylko jeden
kubeł, który jest za mały i wokół niego są dodatkowo worki ze śmieciami. Za wywóz śmieci odpowiadają
wędkarze, ale z tego terenu korzystają również turyści i w związku z tym moja propozycja może byłaby
możliwość postawienia większego śmietnika i wspólnie z gminą pokrywać koszty wywozu śmieci. 
3) Mam jeszcze pytanie w sprawie gazu ziemnego, ponieważ mieszkańcy pytają czy będzie możliwość
doprowadzenia gazu do prywatnych odbiorców.

Ad. 1
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dobrze zgłosimy to do ZGK.

Ad. 2
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
To jest teren w zarządzie wędkarzy i oni też ponoszą koszty wywozu śmieci. Zastanowimy się jak to
rozwiązać ponieważ jak wspomniałem nie jest to nasz teren.

Ad. 3
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeżeli chodzi o miejscowości wiejskie Parszowice, Sitno, Wielowieś, które są na przebiegu planowanego
rurociągu to one są w drugim etapie zainteresowania tam będzie czyli w projekcie naszym, który my
realizujemy to będzie trójnik w tych miejscowościach po to żeby ułatwić podłączenie mieszkańcom tych
wsi ale najpierw będą realizowane podłączenia do dużych odbiorców w Ścinawie i dopiero kiedy uzyska
dużą  sprzedaż  na  wejściu  będzie  zastanawiała  się  nad  mniejszymi  przedsięwzięciami  tak  jak
w Wielowsi, Parszowicach czy w Sitnie. Jeżeli chodzi o Ścinawę komunikat dotyczy prac projektowych
dotyczących sieci dystrybucyjnych w mieście Ścinawa i w tej chwili jest pierwszy etap, ponieważ nie
obejmuje on strefy rynku, ulicy Wołowskiej tylko od strony ulicy Legnickiej  plus osiedla w pobliżu.
Dlatego  też  na  planowanych  przebiegach  pierwszego  etapu,  gdzie  dostarczyć  mają  gaz  do  tych
zadeklarowanych odbiorców na piśmie już w 2015 r. przy okazji pytają mieszkańców w sąsiedztwie czy
oni chcieliby w pierwszym etapie ująć w projekcie.

E. Sitarski:
Panie Burmistrzu, taka mała uwaga, ponieważ mamy w tej chwili zawieszone prace w sprawie dróg
gdyż ma być wykonywana kanalizacja może dobrze by było połączyć to razem z gazem, żeby nie było
tak, że zrobimy nawierzchnię razem z kanalizacją a zaraz się okaże, iż musimy kopać na gaz.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Proszę Państwa to nie jest kwestia gminy to jest decyzja tego, który będzie dostarczał gaz, ponieważ
jest on zainteresowany dużymi odbiorcami a w miejscowości Parszowice nie ma dużego odbiorcy, który
mógłby  się  przyłączyć  w  pierwszym  etapie.  My  projektujemy  ten  główny  rurociąg  jako  gmina
i uwzględniamy trójniki w Wielowsi, Parszowicach.



Cz. Jastrzębski:
Panie Burmistrzu dlaczego te wioski, które mają zrobione świetlice i o wszystko się ubiegają to dlaczego
nie chcą reprezentować Gminy Ścinawy na zewnątrz.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
To nie jest pytanie do mnie Panie Radny trzeba ich zapytać.  Niestety oczekiwania są zawsze duże
wszyscy chcieliby mieć od razu wszystko ale tak się nie da. Jeżeli chodzi o zaangażowanie to bardzo
cieszymy  się  ze  współpracy  z  Przychową,  ponieważ  pokazuje  się  na  powiatowych  imprezach  jak
i wojewódzkich cieszymy się z tego bardzo, szkoda, że inne miejscowości są mniej aktywne. 
Teraz mieliśmy piknik strażacki,  gdzie były trzy miejscowości  z  naszej  gminy był  Dziewin,  Tymowa
i Przychowa więc byliśmy mocno reprezentowani jako gmina w stosunku do innych gmin. Chcielibyśmy
zmienić  oczywiście  tą  mentalność  dając  warunki  ku  temu  tj.  świetlice,  place  zabaw  żeby  mieli
aktywność możliwą do realizacji, mamy nadzieję, że po tych wszystkich działaniach aktywność będzie
inna czyli większa.

Ad. 7 Wolne wnioski.

A. Parzyńska:
Składam wniosek w sprawie wyłapania bezpańskich kotów w naszym porcie, ponieważ właściciel został
zabrany do ośrodka opiekuńczego i z głodu robią się agresywne, zgłaszają również wędkarze. 

P. Kowalski:
Chciałbym  zgłosić,  że  sieć  telekomunikacyjna  w  Dąbrowie  leży  na  ziemi,  było  już  zgłaszane  do
telekomunikacji, gdzie osoby zgłaszające zostały przekierowane do Orange i nadal nie zostało nic zrobione
w tym kierunku dlatego też proszę o interwencję.

Dyrektor Departamentu Pan Dariusz Stasiak:
Panie Radny za sieć odpowiedzialny jest zarządca i nie ma znaczenia czy drzewa są gminne i czy sieć
została przez nie zniszczona. Nie mamy również informacji od właściciela sieci, że gmina poprzez swoje
zaniechania  w  zakresie  wycinki  drzew  spowodowała  uszkodzenia  i  oni  oczekują  czegoś  od  nas.
W Dłużycach była odwrotna sytuacja, ponieważ pisaliśmy do nich pismo żeby zrobili coś ze swoją siecią
biorąc pod uwagę planowany zakres modernizacji tej drogi.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W związku z tym, że jest rozwój sieci bezprzewodowej są nadajniki dlatego też nie są zainteresowani
modernizacją sieci naziemnej a drewniane słupy po prostu szpecą a w niektórych miejscach są tak
spróchniałe, że zaraz się położą dlatego dopiero jak upadnie albo jak coś się stanie to dopiero reagują.

Ad. 8 Zapytania sołtysów.

Brak zapytań.

Ad. 9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad.11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta i Gminy Ścinawa na wszystkie zapytania i interpelacje na które nie udzielono odpowiedzi zostaną
udzielone na piśmie.

Ad. 12. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 



Pan Burmistrz  zaprasza wszystkich radnych na Dni  Ścinawy,  które  odbędą się  w najbliższą sobotę
i niedzielę proszę również o potwierdzenie przybycia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 13:20
zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji 2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  

                                                                                                 Obradom przewodniczył:  
                                                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej
Protokołowała: Klaudia Stachów                                          
                                                                                                                 Marek Szopa      


